
 

Skolebestyrelsesmøde, Skolecenter Hirtshals 
Tirsdag den 16. juni 2020 
Kl. 16.30 - 18.30 Hirtshals undervisningssted - kantinen. 
Fraværende: Anja 
 
 
Punkt 1 - Princip om lejrskoler mm. 
I budget 2020 har skolebestyrelsen vedtaget, og i øvrigt lagt vægt på, at der fortsat skal 
være lejrskole i SkoleCenter Hirtshals. 
Skolen udmønter dette gennem følgende retningslinje: 

Rammen for belønningsture er: 
Kr. 250,- pr. barn - en-dagstur uden overnatning. 

- 6. klasse i hele SCH - Forudsætning: alle børn har en opgave, og kommer derfor med på 
turen. Turens formål er brobygning og skal derfor planlægges på tværs af hele årgangen. 

Indhold og destination er stadigvæk i hænderne på dem der planlægger turen. 
Ændringen træder i kraft den 1/8-2019. 
 
Bemanding på lejrskoler: 

● én klasse - to voksne 
● to klasser - tre voksne 
● tre klasser  - fem voksne 
● fire klasser  - seks voksne 
● fem klasser - otte voksne 
● der ud over normeres der med hensyn til specielle udfordringer. 

 
Skolen ønsker at skolebestyrelsen drøfter om denne udmøntning er i tråd med bestyrelsens 
intentioner med princippet og vedtagelsen af budget 2020. 
Bilag: 

- Princip for fællesarrangementer, lejrskoler mm. - LINK 
- Temadrøftelser om Budget 2020 - LINK 

 
Referat: 
Det er konklusionen at skolen følger skolebestyrelsens intentioner med at sende børn på 
lejrskole, i den ramme der er beskrevet i punktet. 
 
Skolebestyrelsen drøftede også om der eventuelt kunne være andre muligheder for at 
understøtte, særligt transportsituationen, fra frivillige organisationer, bedsteforældre osv. 
I forbindelse med denne drøftelse, knytter der sig en overvejelse om balancen mellem vores 
serviceniveau og den kommunale serviceramme. 
 
 
 
 
 

 

https://drive.google.com/file/d/0B8V-v-d3ZZBcR3F3QmdCSDloVEk/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1yi40l2bmun-xXo-hVCSKG3b7_qBlmYXB/view?usp=sharing


 

Punkt 2 - Delopsamling på Covid-19 situationen 
RVC giver et kort oplæg, både i forhold til status omkring covid-19, men også i forhold til 
hvad skolen har erfaret i perioden, som det er vigtigt at vi får med i arbejdet med hvordan 
skole skal se ud fremover. 
De forældrevalgte i bestyrelsen byder ind med et forældreperspektiv på hvordan perioden 
har været, som skolen tager med videre i erfaringsopsamlingen med medarbejderne, og på 
tværs af kommunens skoler. 
 
Referat: 
Orientering blev ændret til en orientering om den aktuelle udvikling i Covid-19 situationen i 
hjørring kommune, og hvilke tiltage SkoleCenter Hirtshals har for at begrænse 
smittespredningen. 
 
 
Punkt 3 - Mødekalender for skolebestyrelsen i skoleåret 2020/21 
Bestyrelsen beslutter mødestrukturen for skolebestyrelsesmøderne i skoleåret 2020/21, og 
herunder: 

- Hvor mange møder skal der være? 
- Hvor lange skal møderne være, og i hvilket tidsrum? 
- Skal vi benytte os af muligheden for at holde nogle møder virtuelt? 
- Balancen mellem temamøder og møder med “almindelige” punkter. 

 
 
Referat: 
Skolebestyrelsen ønsker at planlægge næste skoleårs mødekalender for bestyrelsen med 
syv møder, heraf to virtuelle møder. 
De fem almindelige fysiske møder, planlægges som temamøder, hvoraf ét møde i efteråret 
2020 er økonomi-tema. 
Møderne holdes på tirsdagen mellem kl. 16.30-18.30. 
Forslag til mødekalender: 
25. august 2020 
20. oktober 2020 
15. december 2020 
23. januar 2021 
15. juni 2021 
 
De virtuelle møder er endnu ikke fastlagt, men planlægges efter behov. 
 
Der nedsættes i øvrigt et udvalg til at arbejde med forslag og planlægning af studietur for 
bestyrelsen til skole i Norge, i foråret 2021. Deltagere i udvalg: Brian, Marie, Sylvia - Marie 
har initiativet. 
 
 

 



 

 
Punkt 4 - Nye toiletter 
Fase 1 på Hirtshals undervisningssted får nye toiletter i sommerferien. 
RVC fortæller om processen og viser tegninger af de nye faciliteter. 

- udsat til efter sommerferien, pga. Kommunale bygningers arbejde med 
brandsikkerhed på plejecentre i HJK. 

 
Referat: 
Orientering om at byggeprocessen udskydes på grund af andre vigtige prioriteringer i 
Hjørring kommune. 
__________________________________ 
EVT./orienteringer: 
 
 
 
Ledelsen: 

-  
 
Medarbejdere: 

- Henvendelse fra medarbejdere på Horne undervisningssted, angående arbejdets 
fordeling mellem det pædagogiske personale. Skolebestyrelsen punktsætter emnet til 
det førstkommende skolebestyrelsesmøde. 

-  
 
Forældrevalgte:  

- Lise og Sylvia har været til kommunalt dialogmøde omkring de kommende 
besparelser på skoleområdet. 

- En drøftelse omkring processen omkring udviklingen af den nye tildelingsmodel. 
- Skolebestyrelsens årsberetning - Lise, Jakob og Rasmus laver et udkast. 

 
Erhvervsrepræsentant: 

-  
Kommende punkter: 

- Ønske om kommende punkt - forventningsafstemning i forhold til hvad der forventes 
af medarbejderrepræsentanterne i skolebestyrelsen. 

- SSP kommer på besøg en gang om året og giver en status. 
- Der følges op på anvendelsen af udvidet åbningstid i SFO, ved udgangen af 2019. - 

udsat til juni 2020. 
- Elevplaner. 
- Skolepolitik. 

Skolebestyrelsesmøder 2019/20 (kl. 16.30-19.30): 
20/8-19 -  

 



 

 
21/10-19 (flyttet fra 23/10-19) -  
 
18/11-19 - Økonomitema 
 
17/12-19 -  

- Budgetgodkendelse. 
- Høring, tildelingsmodel LINK 

 
25/2-20 -  

- 6. årgang 
- Skolepolitiske mål i Hjørring kommune 
- Mobilfri Skole? 
- Elevfravær 

 
28/4-20 -  

- Besøg af skolecentrets praktik- og karrierelæringsvejleder 
 
16/6-20 -  

- opdatering af princippet om lejrskoler, med udgangspunkt i vedtagelsen af 
budget 2020 

- Elevplaner 
- Skolepolitik 
- Arbejdsgruppe til tur… 
- opsamling på hvad vi (prof./børn/forældre) har lært i 

coronaluknigningsperioden/genåbningen 
- årsplan/mødeplan 20/21 
- afslutningsmiddag 
- nye toiletter - 988.000 

 
Møderne er som udgangspunkt i Hirtshals! 
 

 

https://drive.google.com/open?id=1Q3zvZxQRloBAbZIvly5fIrKIFXxPOCEw

